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ورزش

نخســـتین هفته برگزاری رقابت های لیگ برتر انگلیس پس 

از تعطیلی حدودا ســـه ماهه به دلیل کرونا با اتفاقات جالبی 

همراه بود. اشتباهات عجیب داوری، نزدیک تر شدن لیورپول 

به قهرمانی و همچنین نمایش فاجعه بار داوید لوئیز در دیدار 

آرسنال برابر منچسترسیتی از مهم ترین اتفاقات دیدارهای 

انجام شده بود. لیورپولی ها در دربی مرسی ساید به اعتراف 

سرمربی شان خوش شـــانس بودند که با امتیاز زمین اورتون 

را ترک کردند و گامی کوچک به سوی قطعی کردن قهرمانی 

خود برداشتند. 

    انتظار از وینگر ژاپنی 

یورگن کلوپ حالا تنها به کسب 4 امتیاز از 8 دیدار باقی مانده 

نیاز دارد تا نخستین قهرمانی قرمزها در لیگ پس از 30 سال را 

قطعی کند. اتفاقی که به نظر می رسد خیلی زود رخ دهد و آنها 

در ادامه فصل تمرکز خود را روی لیگ قهرمانان اروپا خواهند 

گذاشت. این دیدار با ثبت 5/5 میلیون بیننده تلویزیونی در 

انگلیس، عنوان پربیننده ترین دیدار تاریخ لیگ برتر را به دست 

آورد. رکورد قبلی در این زمینه متعلق به دربی منچســـتر بین 

یونایتد و سیتی در فصل 12-2011 بود که 4/3 میلیون نفر 

این مسابقه را از طریق تلویزیون تماشا کرده بودند. با توجه به 

عدم حضور هواداران در ورزشـــگاه و همچنین پخش بازی ها 

در برخی شبکه های تلویزیونی به صورت رایگان، ثبت چنین 

رکوردی دور از ذهن نبود. 

اورتون یکشنبه شب با هدایت کارلو آنچلوتی به خوبی توانست 

تاکتیک های تیم همشهری را خنثی کند و عملکرد خوبی در 

این دیدار داشـــت. لیورپول نیز با توجه به مصدومیت جزئی 

محمـــد صلاح، در این دیـــدار از تاکومی مینامینو به عنوان 

جانشین وینگر مصری خود استفاده کرد. این بازیکن ژاپنی 

که در ژانویه از سالزبورگ به جمع آنفیلدی ها اضافه شد، در 

این بازی نشان داد که هنوز برای بازی در لیگ جزیره آمادگی 

لازم را ندارد. البته او در پست تخصصی اش به عنوان مهاجم 

کارایی بهتری دارد، اما کلوپ ترجیح داد به جای دیووک اوریگی 

و الکس اوکسلید چمبرلین از مینامینو استفاده کند. 

جیمی کاراگر، مدافع ســـابق لیورپول معتقد است لیورپول 

در نقل وانتقالات تابستانی باید به فکر تقویت مثلث هجومی 

خود باشد و در غیاب صلاح، مانه یا فرمینو تیم با مشکل روبه رو 

می شود. او در این باره می گوید: »سه بازیکن هجومی تیم یکی 

از بهترین مثلث های تهاجمی در سطح اروپا هستند و هر تیمی 

آرزوی داشـــتن آنها را دارد، اما وقتی یکی از آنها غایب است، 

مشکل اصلی نمایان می شـــود و تیم به دردسر می افتد. در 

دیدار برابر منچستریونایتد در لیگ این فصل نیز مشابه این 

اتفاق رخ داد و در غیاب محمد صلاح کمبودها احساس شد. 

به همین دلیل به نظر من باید تیم در این ناحیه تقویت شود و 

نفرات جدیدی به خدمت گرفته شوند.«

دیـــووک اوریگی فصل پیـــش در لیگ قهرمانـــان یکی از 

تعویض های طلایی کلوپ بود، اما کاراگر معتقد است نمی تواند 

در حد یک ستاره بزرگ ظاهر شود: »اوریگی به دلیل گل های 

مهمی که زده، یکی از بازیکنان محبوب در باشگاه است، اما به 

نظرم نیاز به بازیکنان بهتری در این پست داریم. مینامینو هم 

در این مدتی که در آنفیلد حضور داشته، نتوانسته نظر مثبت 

مرا جلب کند. اگر یکی از سه بازیکن تهاجمی تیم مصدوم یا 

محروم شود، قطعا تیم کلوپ به دردسر می افتد.«

    از دست دادن ورنر

نگاهی به عملکرد لیورپول در مصاف با اورتون این واقعیت را 

نمایان می کند که آنها هنوز به فرم مطلوب خود نرسیده اند و 

پس از سه ماه تعطیلی، از آمادگی لازم دور هستند. شاید یکی 

از مشکلات تیم این باشد که بازیکنان قهرمانی خود را قطعی 

می داننـــد و همین موضوع اگر با درایت کلوپ رفع نشـــود، 

می تواند در چند هفته پیش رو دردسرساز باشد. او خوش شانس 

بوده که تا پیش از تعویق مسابقات، فصلی فوق العاده را سپری 

کرده و فاصله امتیازی زیادی را با رقبا ایجاد کرده است. 

شاگردان او در نخستین دیدار خود پس از تعطیلات نتوانستند 

فوتبال تهاجمی و پرفشاری را که در اکثر دیدارهای این فصل 

به نمایش گذاشـــتند، ارائه کنند و البته با توجه به این وقفه 

طولانی، طبیعی است که تیم هنوز نتوانسته به اوج برگردد. 

با این حال دیدار چهارشنبه شب برابر کریستال پالاس نشان 

خواهد داد که آیا این افت موقتی است یا خیر. او برابر اورتون 

علاوه بر صلاح، اندی رابرتسون، مدافع چپ اصلی تیمش را 

نیز در اختیار نداشـــت و با بازگشت این دو می تواند امیدوار 

باشد روند صددرصد برد برابر پالاس در آنفیلد را ادامه دهد. 

کلوپ در هفته های اخیر تلاش کرد یک ستاره آلمانی را به خط 

حمله تیمش اضافه کند اما تیمو ورنر، ستاره لایپزیگ تصمیم 

گرفت به جای این تیم راهی چلسی شود و به این ترتیب این 

مربی آلمانی یکی از اصلی ترین گزینه هایش را از دست داد. 

البته با حضور ورنر، احتمالا فرمینو باید نیمکت نشین می شد 

و چنین شرایطی حاشیه های جدیدی در تیم ایجاد می کرد. از 

سوی دیگر، بحران مالی باشگاه ها به دلیل ویروس کرونا باعث 

شده اکثر آنها با احتیاط بیشتری به دنبال خریدهای جدید 

باشـــند و احتمالا قیمت نسبتا بالای ورنر یکی از اصلی ترین 

دلایل انصراف لیورپول از خرید او بوده است. 

جان بارنز، اســـطوره باشـــگاه درباره این اتفـــاق می گوید: 

»هماهنگی در تیم بخش مهمی از فوتبال است. یک بازیکن 

بزرگ انتظار دارد هر هفته در ترکیب تیمش قرار بگیرد و مسلما 

اگر این روند با وقفه مواجه شود، در بازی او تاثیرگذار خواهد 

بود. نمی دانم به ورنر این تضمین داده شده که در چلسی یک 

بازیکن فیکس و اصلی خواهد بود یا نه و شاید این ضمانت یکی 

از دلایل اصلی عدم  حضور او در لیورپول بوده اســـت. البته با 

توجه به شناختی که از یورگن کلوپ دارم، می دانم که دوست 

ندارد تیمی پرستاره داشته باشد. اینکه یک مربی بتواند همه 

بازیکنانش را راضی نگه دارد، یک مساله مهم است.«

کلـــوپ نیز به خوبی می داند کـــه تیمش در فصل بعد کار 

سختی برای تکرار روند فعلی خواهد داشت و قطعا رقبای 

آنها با تقویت خود و شناخت بیشتری که نسبت به تیمش 

به دســـت آورده اند، اجازه نخواهند داد او و تیمش دوباره 

چنین فاصله زیـــادی در صدر جدول ایجاد کنند. او پس 

از مصاف بـــا اورتون گفت: »در این بازی خوش شـــانس 

بودیم. آنها به خصوص در اواخر بازی در فاز دفاعی نمایش 

خوبی داشـــتند و به خوبی راه های نفوذ ما را بسته بودند. 

ما هم از فرصت هایی که به دســـت آوردیم، استفاده لازم را 

نبردیم تا درنهایت بازی بدون گل تمام شـــود. به نظر برای 

بازی نخســـت بعد از تعطیلات بد نبودیـــم، اما باید برابر 

کریستال پالاس بهتر از این باشیم. دیدار آنها برابر بونموث 

را دیدم و می دانم که بســـیار آماده هستند و کار آسانی در 

مصاف چهارشنبه شب نخواهیم داشت. این بازی باعث شد 

جوئل ماتیپ و جیمز میلنر را به دلیل مصدومیت از دست 

بدهیم و احتمالا برای بازی بعدی باید به دنبال جانشینانی 

مناسب برای این دو نفر باشیم.«

شاگردانکلوپازفرمدرخشاندورشدهاند

افولقرمزهاپسازوقفهسهماهه سیامک خاجی
  روزنامه نگار

قرا به هراز آمل پیوست
رضا قرا، بازیکن اسبق تیم ملی والیبال با عقد قراردادی رسما به لبنیات هراز 

آمل پیوست. این پشت خط  زن 2 متری و 29 ساله فصل گذشته را در تیم کاله 

آمل و زیرنظر بهروز عطایی توپ می زد و به حضور در تیم هراز دوباره زیرنظر 

این مربی بازی خواهد کرد. وی چند پیشنهاد داخلی و خارجی هم داشت 

که با بررسی تمام آنها درنهایت تصمیم گرفت به کارش در آمل ادامه دهد. 

راه اندازی بوکس در نیروهای مسلح
با تصویب هیات رئیســـه ستادکل نیروهای مسلح، رشته ورزشی بوکس در 

ســـطح نیروهای مسلح فعال شد. براین اساس، سرتیپ دوم محمدداوود 

صارمی به عنوان رئیس هیات بوکس نیروهای مســـلح معرفی شد. در این 

خصوص سرتیپ دوم صارمی گفت: »بعد از سال ها انتظار و تلاش، بوکس 

به صورت رسمی در نیروهای مسلح آغاز به کار کرد که این خبر مسرت بخشی 

است و می تواند به این رشته در مسیر پیشرفت کمک کند. به عنوان مسئول 

هیات بوکس نیروهای مسلح در خدمت این رشته هستم و هدف مان کمک 

به پویایی بوکس ایران است.« 

منهای فوتبال

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

پیکهدرگفتوگوبااسپورتکاتالونیا:

شکست دادن مادرید سخت شده است

جرارد پیکه، مدافع باتجربه تیم فوتبال 

اسپورت  با  گفت وگو  در  بارسلونا 

کاتالونیا تاکید کرد یک لغزش کوتاه 

برای مادرید کافی بود تا به صدر جدول 

بیاید و آنها این لغزش را به آنها هدیه دادند. متن این گفت وگو را بخوانید.

اوضاعچندانبرایبارسلونامطلوبنیست،آیاامیدیبهبازگشت

وجوددارد؟

بازیکنان و مربیان باتجربه خوب می دانند که باید تا آخرین ثانیه ها و تا وقتی که 

قانون ریاضی اجازه می دهد، امیدوار بود و تلاش کرد؛ یعنی ما به هیچ عنوان نباید 

ناامید باشیم بلکه باید با تمام وجود برای بازگشت به صدر جدول تلاش کنیم. 

نکته بسیار مهم این است که بارسلونا توان بازگشت به صدر جدول را دارد، اما 

باید قبول کنیم شکست دادن مادرید سخت شده است. آنها به دنبال یک لغزش 

از سوی ما بودند و ما این لغزش را خیلی زودتر از آنچه فکرش را می کردند، به 

آنها هدیه دادیم. نباید تن به تساوی می دادیم، خیلی حیف شد. اما دنیا به آخر 

نرسیده است و تلاش می کنیم دوباره به صدر جدول برگردیم. 

بحرانپیشآمدهدرباشگاهبارسلونابهخاطرمسائلمالیحلشده

است؟

البته که این یک بحران نبود و مثل همیشه رسانه ها بیش از حد به آن پرداخته 

و آن را بزرگ کردند، دروغ های رسانه ای به باورهای رسانه ای تبدیل شد، 

بی نظمی های مالی صورت گرفت، افرادی بازداشت و افرادی از کار برکنار 

شدند؛ این کل داستان بود و هر قصه ای بالاخره یک روز تمام می شود. بحران 

خاصی وجود نداشته و ندارد و حتی در آن روزهای خاص نیز در تیم فوتبال و 

سایر تیم های ورزشی بارسلونا هیچ اثری نداشت. 

آیااینصحتداردکهسهامیکیازباشگاههایفوتبالدرآمریکارا

خریداریکردهاید؟

این فقط در حد یک مذاکره بود و البته من توان این کار را 

نداشتم. مدیربرنامه های من به نوعی وکیل اقتصادی من نیز 

محسوب می شود، او تلاش می کند ثروت من را در راه های 

حرفه ای افزایش دهد و یکی از این راه ها حضور در 

بازارهای بورس بین المللی است. سهام یک باشگاه 

بزرگ آمریکایی از دید من فرق زیادی با سهام یک 

کارخانه بزرگ ندارد و این یک کار اقتصادی محسوب 

می شود و ربطی به مذاکرات من با فوتبال آمریکا ندارد. 

شرایطبحرانیپیشآمدهبهخاطرویروس

کرونادراسپانیاروبهآرامشدارد،اینطورنیست؟

باید با توجه به اتفاق مشابه در کشورهای دیگر 

جهان مراقب به وجود آمدن موج دوم ویروس کرونا 

باشیم، این بار این باران می تواند بسیار خطرناک تر 

باشد. تجربه عجیبی بود، در این حادثه خیلی از 

انسان ها، انسانیت خود را از دست دادند و البته 

این اتفاق برعکس هم رخ داد و بسیاری از آنها، 

انسانیت خود را به اثبات رساندند. فوتبال هم نقش 

بسیار مهمی در این میان داشت و ستارگان فوتبال دنیا 

با اتحاد و نوع دوستی داستان های زیبایی را خلق کردند. 

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم

سایت روزنامه 
w w w.farheekhtegan . i r

آگهی تغییرات موسسه فرهنگی هنری آموزشی نور مبین هادی به شماره 

ثبت 28859 و شناسه ملی 10320736331 به استناد صورتجلسه 

هیات مدیره مورخ 1398/04/25 و به استناد مجوز شماره  98/197989 مورخ 

1398/06/23 وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی تصمیمات ذیل اتخاذ شد: آقای 

سیدمحمدحسین هاشمی به شماره ملی 0058845739 به سمت رئیس 

هیات مدیره و آقای مهدی فیاضی به شماره ملی 0063950804 به سمت 

عضو هیات مدیره و مدیرعامل و آقای فریدالدین حدادعادل به شماره ملی 

0058962425 به سمت عضو هیات مدیره و آقای محسن قنبری به شماره 

ملی 1717524761 به سمت عضو هیات مدیره و آقای قربانعلی پورمرجان 

به شماره ملی 1551086441 به سمت عضو هیات مدیره انتخاب گردیدند. 

حق امضای کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهدآور شرکت از قبیل چک، سفته، 

بروات، قرارداد ها و عقود اسلامی با امضای مدیرعامل و رئیس هیات مدیره یا 

یکی از اعضای هیات مدیره همراه با مهر موسسه معتبر خواهد بود. 

سازمانثبتاسنادواملاککشور

ادارهثبتشرکتهاوموسساتغیرتجاریتهران)88679۰(

آگهی تغییرات شـــرکت افق مدیریت فرســـاد با مسئولیت محدود 

به شـــماره ثبت 353531 و شناســـه ملـــی 10103989192 به 

استناد صورتجلســـه مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده مورخ 

1398/12/08 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: عزیزاله میردارهریجانی 

به شـــماره ملی 4839739218 به ســـمت رئیـــس هیات مدیره و 

مدیرعامل و نازنین ملک بیکلو به شـــماره ملی 0068355599 به 

ســـمت نایب رئیس هیات مدیره و حمید رضاحکاکی فرد به شـــماره 

ملی 0073627542 به ســـمت عضو هیات مدیره و نجمیه سادات 

بنی هاشـــمی خامنه به شماره ملی 0081530366 به سمت عضو 

هیات مدیره برای مدت نامحدود انتخاب شدند. کلیه اسناد و اوراق 

عادی و اداری و بهادار و تعهدآور شـــرکت ازقبیل چک، سفته، برات، 

قراردادها، اسناد مربوط به عقود اسلامی با امضای منفرد مدیرعامل 

همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. 

سازمانثبتاسنادواملاککشور

ادارهثبتشرکتهاوموسساتغیرتجاریتهران)886791(

سازمان توزیع روزنامه 
@Department of Distribution

تلفکس: 66348011-12 )021(

کارت خودرو سواری سیستم: سایپا تیپ: 131SE رنگ: سفید- روغنی مدل: 1395 

به شماره انتظامی ایران 84 / 516 ص 35  شماره موتور: M13/5605607 شماره 

شاسی: NAS411100G3480152 به مالکیت خانم زهرا ذاکری به کد ملی 

3390371011 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز خودرو پراید مدل 92 به رنگ نقره ای – متالیک به شماره موتور 4907086 

و به شماره شاسی  NAS412100D3497732 و به شماره پلاک 14 – 279 ل 21 

به نام سیدمسعود سالارزاده مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

مــدرک فارغ التحصیلــی اینجانــب علیرضــا مهربانی مطلــق فرزنــد حســین 

ــد  ــی ارش ــع کارشناس ــران در مقط ــادره از ته ــنامه 5978 ص ــماره شناس ــه ش ب

رشــته مدیریــت بازرگانــی- مدیریــت مالــی صــادره از واحــد دانشــگاهی علــوم و 

تحقیقــات تهــران شــماره 55788 مفقــود گردیــده اســت و فاقد اعتبار می باشــد. 

از یابنــده تقاضــا می شــود اصــل مــدرک رابــه دانشــگاه آزاد اســلامی واحــد علــوم و 

تحقیقــات تهــران بــه نشــانی تهران- حصــارک- دانشــگاه آزاد اســلامی واحد علوم  

و تحقیقــات ارســال نمایــد.

محمد آقایی فرد
 روزنامه نگار

  گزارش

مهلت 10 روزه ثبت نام در مجمع انتخاباتی فدراسیون شطرنج 

21 خرداد به پایان رســـید و 9 کاندیدا برای شـــرکت در این 

انتخابات ثبت نام کردند. در این میان برخلاف انتظار خانواده 

شطرنج، احسان قائم مقامی نخستین استادبزرگ شطرنج 

کشورمان کاندیدا نشد. درحالی که قائم مقامی به دلیل دارا 

نبودن شـــرط چهار سال مدیریتی موفق به ثبت نام نشده، 

شادی پریدر با نقص در همین بند کاندیدای ریاست انتخابات 

فدراسیون شطرنج شده است و در کمال شگفتی، شایعاتی 

درباره احتمال تایید صلاحیت او هم به گوش می رسد. 

قائم مقامی که یکی از باتجربه ترین و برترین شـــطرنج بازان 

کشور با سابقه چندین ساله قهرمانی در سطح کشور است، 

به دلیل دارا نبودن شـــرط هشتم از شـــرایط 10 گانه احراز 

داوطلبان ریاست فدراسیون یعنی دارا بودن سابقه قابل قبول 

مدیریت موفق نشد در انتخابات فدراسیون شطرنج ثبت نام 

کند. طبق قانون سوابق مدیریتی موردنیاز برای داوطلبان 

ریاست فدراسیون های ورزشی در چند بند به صورت شفاف 

و دقیق آورده شـــده اســـت که منحصر به مدیریت عالی در 

ســـازمان ها و نهادهای ورزشـــی، ســـابقه مدیریتی در حد 

مدیرکلی و هم تراز آن، مدیریت عالی در بنگاه های اقتصادی 

و مدیریت مراکز آموزش عالی می شود. 

    قانون چه می گوید؟

در تبصره 1 ســـابقه مدیریت آمده اســـت: »داوطلبانی که 

دارای سابقه حداقل یک دوره ریاست، نایب رئیسی یا دبیری 

فدراسیون باشند، با دارا بودن مدرک کارشناسی می توانند در 

انتخابات ثبت نام کنند.« در این بند هیچ نامی از نایب رئیس 

بانوان که پستی نســـبتا فرمایشی بدون حق امضا و بدون 

حکم از شـــخص وزیر ورزش و جوانان اســـت، آورده نشده و 

البته حتی اگر این قانون مشمول نایب رئیس بانوان شود به 

صراحت اعلام شده است که سابقه فعالیت در این پست باید 

حداقل به مدت یک دوره چهار ســـاله باشد. با این حساب، 

شـــادی پریدر که از 22 دی سال 95 به سمت نایب رئیسی 

بانوان فدراسیون شطرنج رسیده است، تازه درصورت قبولی 

مدیریت نایب رئیسی بانوان چیزی حدود 7 ماه از شرط یک 

دوره کامل مدیریت چهار ساله کم دارد. 

در گذشته نیز در برخی فدراسیون های ورزشی به علت کمبود 

حتی چند ماه به اندازه انگشتان یک دست صلاحیت برخی 

کاندیداها در بخش مدیریتی تایید نشد. 

    وزارت ورزش در غیبت قائم مقامی موثر است؟

نکته اساسـی اینجاسـت که اگر قرار اسـت قانون مدیریتی 

بـا دقـت و موشـکافانه اجـرا شـود، شـادی پریـدر نیـز باید به 

علـت نداشـتن ایـن شـرط در انتخابات فدراسـیون شـطرنج 

شـرکت نکنـد. اگـر قـرار اسـت وزارت ورزش و جوانـان قانون 

را درمـورد احسـان قائم مقامـی اجرایـی و عملـی کـرده و از 

ثبت نـام وی ممانعـت کنـد بایـد ایـن قانـون درمـورد دیگـر 

کاندیداها ازجمله شادی پریدر هم اجرا شود. گفتنی است 

پریدر عضویت در چند کمیسـیون را هم عهده دار اسـت که 

مشـمول هیچ یـک از مـوارد ذکرشـده در قانـون مدیریت لازم 

بـرای کاندیداها نمی شـود. 

گزارش»فرهیختگان«ازیکابهامدرتاییدصلاحیتهابرایشرکتدرانتخاباتفدراسیونشطرنج

غیبت قائم مقامی و حضور پریدر با شرایط مشابه!


